

Title (en)

Device for supporting an electric heating element by a felted fibrous-mat module.

Title (de)

Halterungseinrichtung für einen elektrischen Heizkörper an einem Faserfaltblock.

Title (fr)

Disposition de fixation pour un élément chauffant à un module de nappes fibreuses pliées.

Publication

EP 0223927 A1 19870603 (DE)

Application

EP 8611111 A 19860812

Priority

DE 3541196 A 19851121

Abstract (en)

In this device, heating element support brackets 14, 18 are suspended on bars 9, 10. The support brackets 14, 18 are premounted on the ceramic folded fibrous-mat module 1. In each case they are placed between the two layers of a fold a, b; c, d of the folded fibrous-mat module 1 and supported on a bar 9, 10 slotted through the latter, the bar being connected to a fastening device 5. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Halterungseinrichtung für einen elektrischen Heizkörper an einem keramischen Faserfaltblock 1 sind Halteelemente 14, 18 an Stäben 9, 10 aufgehängt. Die Halteelemente 14, 18 sind am Faserfaltblock 1 vormontiert. Sie sind jeweils zwischen zwei Faltlagen a, b; c, d des Faserfaltblocks 1 eingesetzt und an einem durch diesen hindurchgesteckten Stab 9, 10 gehalten, der mit einer Befestigungsvorrichtung 5 verbunden ist.

IPC 1-7

H05B 3/66

IPC 8 full level

H05B 3/66 (2006.01)

CPC (source: EP)

H05B 3/66 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2382662 A1 19780929 - SAUDER INDUSTRIES [US]
- [Y] US 4443881 A 19840417 - NORTHCUTT DONALD R [US]
- [A] US 4486888 A 19841204 - SEVINK THEODOR J [NL]
- [A] US 4553246 A 19851112 - CHRISTIE C T [US]

Cited by

EP0873044A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0223927 A1 19870603; DE 3541196 A1 19870527

DOCDB simple family (application)

EP 8611111 A 19860812; DE 3541196 A 19851121